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Digital Excalibur RCA - Pure Silver Plated OFC, Pure Sound
Unleash the true potential of your audio system with our latest innovation, the Supra Digital Excalibur Series. Meti-
culously crafted for audiophiles and music enthusiasts, these high-quality digital audio cables redefine the standards 
of precision and performance. The Digital Excalibur SPDIF version boasts an exact 75 ohm impedance, featuring 
Rhodium plated RCA-plugs for seamless connectivity. Our commitment to excellence is reflected in the construc-
tion of this cable. It is meticulously crafted with 100% silver plated wires, ensuring a pristine signal transfer for an 
unrivaled listening experience. The use of PE-foam insulation not only minimizes capacitance but also facilitates 
high-speed velocity transfer, preserving the integrity of your audio signal. Each cable is a masterpiece, hand-soldered 
by experienced personnel to guarantee precision and reliability. The connectors are coated with Rhodium for enhan-
ced conductivity & durability. The result is a product that not only meets but exceeds the expectations of true audio 
connoisseurs.

Precision engineering meets Swedish craftsmanship. The Supra Digital Excalibur Series is proudly made in Sweden, 
a testament to our commitment to quality and attention to detail. Immerse yourself in the exceptional sound that 
only a product of this caliber can deliver. Elevate your audio journey with the Supra Digital Excalibur Series – where 
innovation meets sonic perfection. Immerse yourself in the nuances of your favorite music and experience sound like 
never before. Upgrade to excellence.

CONSTRUCTION
Cable: 			   SUPRA Digital Excalibur 75 Ohm
Jacket: 			   PVC GA74 Crystal, round
Screen:			   Double screened, both braids in Silver plated OFC 
Colour/Size:		  Transparent Iceblue, 8.3mm
Screen connection:	 Semi-balanced, the outer screen is only connected at the source end
Connectors:		  SUPRA RCA-8SL Rhodium
- Type:			   1 RCA male > 1 RCA male
- Material:		  Rhodium plated Copper aloy
- Colour:		  Silver/Rhodium
- Jack connection:	 Squeeze lock (SL)
Solder tin:		  Almit SR34 Super
Signal direction:	 Follow the arrows > Source >  Receiver  
Packing: 		  Carton 20x20x4cm
Special length are made upon order, add only additional cost per extra meter.

SUPRA DIGITAL EXCALIBUR RCA
Digital RCA S/PDIF 75 Ohm
Gauge: Triax 0.71mm2  / AWG 19
Rev.date: 2024-01-09
Customs tariff no: 8544499390
Country of origin: Sweden

•	 True 75 ohm - High speed transmissions without losses
•	 Exceptionally low damping factor - allows for long cable runs
•	 PE foam insulation, extremely low capacitance 
•	 100% Silver plated OFC wires - exceptional high frequency conductivity

PRODUCT						      Qty	 Part.no		 EAN-13	             Weight
DIGITAL RCA EXCALIBUR RHODIUM 1M	 1PC	 1001909751	 7330060209314	 0,35
DIGITAL RCA EXCALIBUR RHODIUM 1.5M	 1PC	 1001909975	 7330060209499	 0,4
DIGITAL RCA EXCALIBUR RHODIUM 2M	 1PC	 1001909769	 7330060209321	 0,45
DIGITAL RCA EXCALIBUR RHODIUM 3M	 1PC	 1001909777	 7330060209338	 0,7
DIGITAL RCA EXCALIBUR RHODIUM 4M	 1PC	 1001909785	 7330060209345	 1,0
DIGITAL RCA EXCALIBUR RHODIUM 5M	 1PC	 1001909793	 7330060209352	 1,2

w w w . s u p r a c a b l e s . s e

Good	 Better	  Best	 Superiorx

bernd

Kabel: 			SUPRA Digital Excalibur 75 Ohm
Mantel: 		PVC GA74 Kristall, rund
Schirm:			Doppelt geschirmt, beide Geflechte aus versilbertem OFC
Farbe/Größe:		Transparent Eisblau, 8,3mm
Anschluss des Schirms: Semi-symmetrisch, der äußere Schirm wird nur auf der Quellenseite angeschlossen
Steckverbinder:		SUPRA RCA-8SL Rhodium
- Typ:			1 RCA-Stecker > 1 RCA-Stecker
- Material:		Rhodiumbeschichtete Kupferlegierung
- Farbe:		Silber/Rhodium 
- Anschluss:		Quetschverschluss (SL) den Stecker auf die Buchse.
Lötzinn:		Almit SR34 Super
Signalrichtung:		Folgen Sie den Pfeilen > Quelle > Empfänger  
Verpackung: 		Karton 20x20x4cm
Sonderlängen werden auf Bestellung angefertigt, es fallen nur zusätzliche Kosten pro zusätzlichen Meter an.
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Entfesseln Sie das wahre Potenzial Ihres Audiosystems mit unserer neuesten Innovation, der Supra Digital Excalibur Serie. Diese hochwertigen digitalen Audiokabel wurden speziell für Audiophile und Musikliebhaber entwickelt und definieren die Standards für Präzision und Leistung neu. Die Digital Excalibur SPDIF-Version hat eine exakte Impedanz von 75 Ohm und verfügt über rhodinierte Cinch-Stecker für nahtlose Verbindungen. Unser Engagement für Spitzenleistungen spiegelt sich in der Konstruktion dieses Kabels wider. Es wurde sorgfältig mit 100% versilberten Adern gefertigt, die eine unverfälschte Signalübertragung für ein unvergleichliches Hörerlebnis gewährleisten. Die Verwendung von PE-Schaum-Isolierung minimiert nicht nur die Kapazität, sondern ermöglicht auch eine schnelle Geschwindigkeitsübertragung, wodurch die Integrität Ihres Audiosignals erhalten bleibt. Jedes Kabel ist ein Meisterwerk, das von erfahrenen Mitarbeitern von Hand gelötet wird, um Präzision und Zuverlässigkeit zu gewährleisten. Die Stecker sind mit Rhodium beschichtet, um die Leitfähigkeit und Haltbarkeit zu erhöhen. Das Ergebnis ist ein Produkt, das die Erwartungen echter Audio-Kenner nicht nur erfüllt, sondern übertrifft.

Präzisionstechnik trifft auf schwedische Handwerkskunst. Die Supra Digital Excalibur Serie wird mit Stolz in Schweden hergestellt, ein Beweis für unser Engagement für Qualität und Liebe zum Detail. Tauchen Sie ein in den außergewöhnlichen Klang, den nur ein Produkt dieses Kalibers liefern kann. Die Supra Digital Excalibur Serie bietet Ihnen eine neue Dimension des Hörgenusses - hier trifft Innovation auf klangliche Perfektion. Tauchen Sie ein in die Nuancen Ihrer Lieblingsmusik und erleben Sie einen Klang wie nie zuvor. Upgrade auf Exzellez.
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Digital Excalibur RCA - Rein versilbertes OFC, reiner Klang
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Konstruktion
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